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Írásbeli kérdés

Lezsák Sándor úrnak
Az Országgyű lés elnökének feladatait ellátó alelnöknek

Helyben

Tisztelt Alelnök Úr !

A Házszabály 91 . § (1) bekezdése alapján kérdést kívánok intézni a Nemzeti Er őforrás
Minisztériumot vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium vezet őjéhez

„Miért ítélik halálra a magyar cukorbetegeket? ”

címmel .

A kérdésre írásbeli választ kérek !

Tisztelt Miniszter Úr!

A Széll Kálmán-terv gyógyszerkasszát érint ő megszorításának szerves részét képezi a
cukorbetegek szigorú kontroll alá helyezése .

A Magyar Közlönyben megjelent, és július 1-jén hatályba lépő rendelet értelmébe n
elvehető a korszerűbb és a beteg számára olcsóbb kezelés mindazoktól, akik nem tudják az
elő írt diétát tartani . Önök azt tervezik, hogy a diabéteszesek szénhidrátfogyasztását júliustó l
háromhavonta egy olyan speciális vérteszttel ellenőrzik, amely hét-tíz hét átlagában
megjegyzi a vércukorszint-adatokat, és aki ugyanazon naptári évben két rossz eredményt i s
produkál az ellen őrzésen, az nem kaphatja tovább a korszer űbb analóg inzulint, helyette a
humán inzulinkezelésre állítják vissza . A még tablettákkal kezelhető betegek is számíthatnak
büntetésre, esetükben ugyanis a tabletták eddigi 90%-os támogatása csökkenhet 50%, illetv e
70%-ra. A támogatás ismételten csak egy év elteltével lesz visszanyerhet ő .

Tisztelt Miniszter Úr !

Önök ismételten rossz megoldást nyújtanak egy meglévő problémára. Tudjuk, hog y
egyes statisztikák alapján a diétára fogott cukorbetegek csak mintegy egyharmada tudj a
betartani a szigorú életvitelt, ez az azonban csak kis részben köszönhet ő a
fegyelmezetlenségnek. Mindannyian tudjuk, hogy azon élelmiszerek, melyekke l
karbantartható egy cukorbeteg állapota, rendkívül drágák, számos honfitársunk,



nagycsaládosok, kis nyugdíjasok számára megfizethetetlenek . A rossz eredményekhez

többek között hozzájárulhat a manapság tapasztalható rendkívül magas stressz, az örököl t

gének és egyéb más betegségek, például a magas koleszterinszint, vérnyomás .

Tisztelt Miniszter Úr !

Önök azokat a cukorbetegek kívánják büntetni, akik a legtöbb esetben önhibájuko n

kívül nem képesek tartani a diétát . Ezen betegek vércukorszintje az analóg inzulinnal i s

éppen csak kordában tartható . Amennyiben visszaállítják őket a humán inzulinra ,

vércukorszintjük jóval megemelkedhet, ami komoly egészségkárosodással járhat, arról nem

is beszélve, hogy egy körülbelül 20 évvel ezelőtt modern eljárásról van szó .

Tisztelt Miniszter Úr !

Előfordulhat, hogy az így megspórolt pénzek végső soron a keletkező szövődmények

miatt jóval nagyobb kiadásokat fognak eredményezni . Akkor mit fognak lépni? Önök ezzel a

miniszteri rendelettel — bárki is fogta kezüket a megalkotásakor — több százezer magya r

cukorbeteg megnyomorítását, elveszejtését készítették el ő .

Kérdezem ezért a tisztelt miniszter urat, hogy miért ítélik halálra a magya r

cukorbetegeket ?

Várom megtisztel ő válaszát!

Ferenczi Gábor
Jobbik

Budapest, 2012 . április 24 .
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